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Zebedee International Preschool & Nursery Address: G/F, Yat  Nga Court, Nam Wan Road, Tai Po 
 

………………………………………….…….Application Form…………..……………………………….….. 
 

Traditional Stories am  pm     The Rainforest am  pm   Under The Sea am  / pm  

     1st camp  19 – 30/7 □        2nd camp 2 - 13/8 □      3rd camp 16 - 27/8 □ 

Child’s name: ____________________DOB: _____________ Sex: ______ Present KG_________ 
 

Home address: __________________________________________________________________ 
 

Email: _______________________________________Home Tel: ________________________ 
 

Name of Parent: _________________________     Emergency Contact Tel: _________________ 
 

I understand that there will be no refund of fees after the programme has been confirmed. I also understand that Zebedee 

teacher(s) or staff shall not be responsible for any accidents, injuries arising from my child’s / children’s participation. Please 

note that there are no make up classes for missed classes or inclement weather. 
 

Parent’s signature: ______________________ Date: ____________________ 
 
 

Please pay fees by cash or cheque made payable to Wider World Workshop 

Children love traditional stories and we not only have story time but lots of 

supporting activities such as music, role-play and cooking.  A great social 

atmosphere where new friends are made and imaginations are opened. 
 

 

 

Time: 9:30-12:30pm or 2:00-5:00pm  Mon - Fri    Fees: HK$3200 per camp           
 
 
 

 

The sounds of the rainforest will bring this class to life with a focus on 

good listening skills. Inquiring in to what lives in the rainforest and its 

importance. Arts and crafts as well as some cooking and story time will 

happen here. 
 

Children are inquisitive and can explore what they like. Let’s take a look at 

life under the sea noting their colour and size. Create your favourite aspect 

of sea life in arts and crafts, enjoy daily story time, and move like sea 

creatures to music. 
 

 

http://www.zebedee.edu.hk/
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 ………………………….……………………..………  .報 名 表 ………………….…………….….……………      
  經典故事 上午  /  下午       熱帶雨林   上午  / 下午       海底世界上午  / 下午   

第一營 19 – 30/7      第二營 2 ─ 13/8    第三營  16 ─27/8  

           學生姓名：_________________________________   出生日期：____________________  性別：__________________                        
 

            住宅地址：___________________________________________________________________________________________ 
          

            現時就讀學校：_______________________________________________________________________________________ 
      

                       電郵地址：_____________________________________________ 電話：_________________   傳真：______________ 
 

        家長姓名：______________________    緊急聯絡電話：________________________ 
        

       本人清楚及明白所有課堂一經付款確定後，費用將不獲退還。本人並明白如子女因違規而發生任何意外   

       或受傷，學校、老師及職員會作出適當處理，但將不會為這負上任何有關法律責任。此外，所有缺席或 

       因惡劣天氣如三號風球、紅色及黑色暴雨警告或政府宣佈停課而取消的課堂，將不會安排補堂或退款。 
 

              家長簽署：_______________________     日期：____________________                      
                       本校只接受現金或支票之費用 支票抬頭“ Wider World Workshop” 

              時間 : 上午 9 ： 30 至 12：30 或 下午 2：00 至 5：00星期一 至五  費用: 港幣$3,200(每 2星期計) 

 

 

 

          思 百 德 國 際 幼 稚 及 幼 兒 園    大埔南運路逸雅苑逸榮閣地下  

 
 
 

孩子們都很喜歡傳統故事，我們的課程不僅有故事時間，而且還有很多

豐富活動，例如音樂，角色扮演和烹飪。 這是一個很好的機會讓小朋

友結交新朋友建立社交技巧並提高想像力。 

 

 

這個課程會將雨林的聲音帶到教室內，使一切變得生動活潑，從而透過這

些聲音培養出小朋友良好的聆聽技巧。 探索及認識熱帶雨林中生活的動

物及保護它的重要性。 課程內容也包括製作精美勞作以及烹飪和故事時

間。 

孩子們天生也都是很好奇的，並探索他們喜歡的東西。在這個主題由我們

會讓小朋友探索一下海底生物的顏色和大小。 利用美勞手工的時間創造他

們最喜歡的海洋生生物，享受每日的故事時間，並在音樂中像海洋生物一

樣游動。 

 

http://www.zebedee.edu.hk/

	Childs name: 
	DOB: 
	Sex: 
	Present KG: 
	Home address: 
	Email: 
	HomeTel: 
	Name of Parent: 
	Emergency Contact Tel: 
	Date: 
	fill_1: 
	fill_2: 
	fill_3: 
	fill_4: 
	fill_5: 
	fill_6: 
	fill_7: 
	fill_8: 
	fill_9: 
	fill_10: 
	fill_11: 
	fill_12: 
	Check Box1: Off
	Check Box2: Off
	Check Box3: Off
	Check Box4: Off
	Check Box5: Off
	Check Box6: Off
	Check Box7: Off
	Check Box8: Off
	Check Box9: Off
	Check Box10: Off
	Check Box11: Off
	Check Box12: Off
	Check Box13: Off
	Check Box14: Off
	Check Box15: Off
	Check Box16: Off
	Check Box17: Off
	Check Box18: Off


